
 
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                    

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                                                                                  

ΔΗΜΟΣ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ                                                                           Αριθ. Πρωτ. 19652 

                                                                                                                         

Προς:  1. Το Δήμαρχο  Δήμου  Σαρωνικού κ. Δημήτριο Παπαχρήστου 

            2. Τα Τακτικά μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου (όπως Πίνακας Αποδεκτών) 

            3. Τους Προέδρους των Κοινοτήτων του Δήμου (όπως Πίνακας Αποδεκτών) 
   

Τα ερωτήματα της Ημερήσιας Διάταξης της   Ειδικής  Συνεδρίασης Λογοδοσίας της Δημοτικής 

Αρχής (2η /2025), σύμφωνα με το άρθρο 67Α του Ν.3852/2010 όπως προστέθηκε με το άρθρο 7 του 

Ν.5056/2023 και τις εγκυκλίους 1237/94548/6-11-2023 και 98/8182/26-1-2024 εγκυκλίους του 

Υπουργείου Εσωτερικών, η οποία θα γίνει  στο Δημοτικό Κατάστημα την 24η  ΙΟΥΝΙΟΥ 2025 ημέρα 

ΤΡΙΤΗ και ώρα 19:00 είναι τα ακόλουθα: 

 

1. Ερώτημα: ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑΣ ΗΛΙΑΣ  

Τι εξέλιξη έχει η Β΄ Φάση των όμβριων της Αναβύσσου λόγω κλιματικής αλλαγής. 

2. Ερώτημα: ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ 

Γιατί δεν έγιναν φέτος οι βραβεύσεις μαθητών και αθλητών  

3. Ερώτημα: ΚΟΥΛΕΤΣΗ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ  

Ποιες εξελίξεις υπάρχουν σε σχέση με το κοιμητήριο στην Γερακίνα 

4. Ερώτημα: ΔΟΥΡΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  

Στα πλαίσια της διαφάνειας , θα θέλαμε να μας ενημερώσετε για το ποιοι είναι οι ειδικοί και 

επιστημονικοί συνεργάτες της διοίκησης, και μέσω ποιας σχέσης συνεργασίας. 

5. Ερώτημα: ΚΑΚΚΑΒΑ ΝΑΤΑΛΙ  

Το τελευταίο διάστημα παρατηρείται ανεπίτρεπτα μεγάλος όγκος σκουπιδιών σε όλο το Δήμο 

Σαρωνικού. Κάδοι ξεχειλίζουν, κλαδέματα και μπάζα παντού, που σε συνδυασμό με τις υψηλές 

θερμοκρασίες έχουν μετατραπεί σε υγειονομικές βόμβες.. Και όλα αυτά στην αρχή της τουριστικής 

περιόδου.. Ντροπιαστική και θλιβερή εικόνα που δίνουμε τόσο στους δημότες, όσο και στους χιλιάδες 

επισκέπτες.. Θέλω να ρωτήσω λοιπόν γιατί συμβαίνει αυτό, όπως επίσης ζητώ και επίσημη 

ενημέρωση για το εάν έγινε, πότε και από ποιους η απομάκρυνση αμιάντου, όπως είχατε δεσμευτεί ότι 

θα γίνει στις 10 Ιουνίου.  

6. Ερώτημα: ΡΑΠΤΗ ΔΗΜΗΤΡΑ  

Ερώτημα σχετικά με τη λειτουργία του προγράμματος "Βοήθεια στο σπίτι".  

Παρακαλούμε να μας ενημερώσετε αναλυτικά για τα εξής: 



 α. Από πόσους και ποιους στελεχώνεται το πρόγραμμα "Βοήθεια στο Σπίτι" και ποιος είναι ο 

συνολικός αριθμός των ωφελούμενων του προγράμματος; 

 β. Υπάρχει στο πρόγραμμα "Βοήθεια στο Σπίτι" οικογενειακός βοηθός σε ενεργό υπηρεσία; 

 γ. Ποιος αναλαμβάνει την κάλυψη των αναγκών των ωφελούμενων. 

δ. Υπάρχει Κανονισμός Λειτουργίας για το πρόγραμμα "Βοήθεια στο Σπίτι"; Αν ναι, παρακαλούμε 

να μας κοινοποιηθεί. 

ε. Εάν, όπως πληροφορούμαστε, αυτή τη στιγμή στο πρόγραμμα υπηρετεί μόνο μία νοσηλεύτρια και   

ένας οδηγός (που αναλαμβάνει την υποστήριξη των νοσηλευτικών παρεμβάσεων), ενώ η κοινωνική 

λειτουργός ασκεί ταυτόχρονα και καθήκοντα στο Κοινωνικό Παντοπωλείο, ποιες είναι οι άμεσες 

προθέσεις του Δήμου για τη στελέχωση και την εύρυθμη λειτουργία του προγράμματος; Υπάρχει 

συγκεκριμένος σχεδιασμός για την κάλυψη των αναγκών και πότε αναμένεται να υλοποιηθεί; 

7. Ερώτημα: ΡΑΠΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

       Ερωτήματα για Σχολικές Υποδομές και Λειτουργίες  

       α. Ενεργειακή Αναβάθμιση Σχολείων 

          – Πρόοδος έργων σε 1ο Λύκειο Καλυβίων & Γυμνάσιο Αναβύσσου 

          – Επικαιροποιημένο χρονοδιάγραμμα υλοποίησης 

 

       β. Ανακαίνιση Τουαλετών 1ου Λυκείου Καλυβίων 

          – Υπάρχει εγκεκριμένη μελέτη; 

          – Τηρείται η δέσμευση για υλοποίηση εντός καλοκαιριού; 

 

       γ. Κατάσταση Σχολικών Κυλικείων 

         – Ανάθεση κυλικείων σε 2ο Δημοτικό & 1ο Λύκειο Καλυβίων 

         – Προοπτική επαναλειτουργίας κυλικείου στο 1ο Δημοτικό Καλυβίων 

 

       δ. Ένταξη στο Πρόγραμμα "Μαριέττα Γιαννάκου – Κουτσίκου" 

         – Υποβλήθηκε πρόταση από τον Δήμο; 

         – Ποια σχολεία έχουν προταθεί και με ποια κριτήρια; 

         – Ποια σχολεία επιλέχθηκαν 

  

                                                                                           

                                                                                                                   Καλύβια, 20-06-2025 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

ΑΓΓΕΛΙΚΗ-ΓΕΩΡΓΙΑ ΠΡΟΚΟΠΗ 

 

 

 

 

 

 



 

ΠΙΝΑΚΑΣ Α΄ 
ΤΑΚΤΙΚΑ ΜΕΛΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ 

1 ΓΑΛΑΝΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 

2 ΓΚΙΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

3 ΚΑΚΚΑΒΑ ΝΑΤΑΛΙ 

4 ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΑΥΡΟΣ 

5 ΕΥΦΡΑΙΜΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ-ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

6 ΝΤΡΟΥΒΑΣ ΧΡΥΣΟΣΤΟΜΟΣ 

7 ΚΑΖΑΝΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

8 ΚΑΡΟΥΜΠΑΛΗ ΑΚΡΙΒΗ 

9 ΠΡΟΚΟΠΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΓΕΩΡΓΙΑ 

10 ΝΕΡΑ ΣΤΑΜΑΤΙΝΑ 

11 ΣΩΤΗΡΧΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

12 ΣΙΜΙΤΖΗ ΒΙΚΤΩΡΙΑ 

13 ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

14 ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

15 ΜΩΡΑΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΑΣΩΝ 

16 ΦΛΩΡΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

17 ΚΑΡΑΟΥΖΑ ΦΩΤΕΙΝΗ 

18 ΚΕΤΕΟΓΛΟΥ ΟΛΓΑ 

19 ΑΚΟΥΣΟΓΛΟΥ ΣΑΒΒΑΣ 

20 ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

21 ΔΟΥΡΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ (ΠΑΝΟΣ) 

22 ΜΠΟΥΚΟΒΑΛΑΣ ΗΛΙΑΣ του Θεόδωρου 

23 ΠΑΠΑΣΤΑΜΕΛΟΥ – ΓΚΟΥΜΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

24 ΓΚΙΚΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

25 ΡΑΠΤΗ ΔΗΜΗΤΡΑ 

26 ΡΑΠΤΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

27 ΤΣΙΓΑΡΙΔΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 

28 ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

29 ΚΟΥΛΕΤΣΗ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ 



 

 

 

 

 ΠΙΝΑΚΑΣ Β΄ 
ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΣΑΡΩΝΙΚΟΥ 

1. ΚΑΡΑΛΗ ΚΩΝΤΣΤΑΝΤΙΝΑ 

2. ΛΑΖΑΡΗ ΛΑΜΠΡΙΝΗ 

3. ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΚΩΝ/ΝΟ 

4. ΜΠΕΚΑ ΣΤΥΛΙΑΝΗ 

5. ΚΑΠΛΑΝΗ ΚΥΡΙΑΚΗ 

 

 


